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No. 48530* 
____ 

 
Mexico 

 

and 
 

Secretariat of the United Nations Framework Convention 
on Climate Change on behalf of the Conference of the Par-

ties to the Convention 

Agreement between the Secretariat of the United Nations Framework Convention 
on Climate Change and its Kyoto Protocol and the Government of the United 
Mexican States regarding the Sixteenth Session of the Conference of the Parties 
to the United Nations Framework Convention on Climate Change, the Sixth 
Session of the Conference of the Parties serving as the meeting of the Parties to 
the Kyoto Protocol and the Sessions of the subsidiary bodies (with annexes). 
Bonn, 3 August 2010 

Entry into force:  3 August 2010 by signature, in accordance with article 15  

Authentic text:  English 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Secretariat of the United 
Nations Framework Convention on Climate Change, 2 May 2011 

*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Not published in print in accordance with 
article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United 
Nations, as amended. 

 
 
 

Mexique 
 

et 
 

Secrétariat de la Convention-cadre des Nations Unies sur les 
changements climatique à l'égard de la conférence des Par-

ties à la Convention 

Accord entre le Secrétariat de la Convention-cadre des Nations Unies sur les chan-
gements climatiques et son Protocole de Kyoto et le Gouvernement des États-
Unis du Mexique relatif à la seizième Session de la conférence des Parties à la 
Convention-cadre des Nations Unies sur les changements climatiques, de la 
sixième Session de la conférence des Parties exerçant les fonctions de la Ré-
union des Parties au Protocole de Kyoto, et aux Sessions des organes subsidiai-
res (avec annexes). Bonn, 3 août 2010 
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Entrée en vigueur :  3 août 2010 par signature, conformément à l'article 15  

Texte authentique :  anglais 

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Secrétariat de la 
Convention-cadre des Nations Unies sur les changements climatiques, 2 mai 2011 

* Numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier. Non disponible en version imprimée 
conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en 
application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé. 


